
 اقبال واحدی مجری تلویزیون با اشاره 
به تجهیزاتی که در هر سفر با خود همراه 

دارد، بیان کرد که همیشه با ۲ تا ۳ دوربین به 
سفر می رود و بدون دوربین نمی تواند زندگی 

کند. اقبال واحدی مجری باسابقه تلویزیون 
درباره حضور کمرنگ خود در عرصه اجرای 
برنامه های تلویزیونی در این روزها به مهر 
گفت: ترجیح می دهم در برنامه ای به عنوان 
مجری حضور داشته باشم که از فضا و موضوع 
آن لذت ببرم. اولین مخاطب یک برنامه خودم 
هستم و اگر خودم با آن ارتباط برقرار کردم و 
آن را دوست داشتم اجرایش را می پذیرم و 
گرنه ترجیح می دهم مجری برنامه نباشم. وی 
که این روزها اجرای یک برنامه با نام »سفرنامه 
روستا« را بر عهده دارد، یادآور شد: این روزها 
برنامه »سفرنامه روستا« را تولید می کنم 
و اجرای آن را بر عهده دارم که هفته ای ۵۰ 
دقیقه برنامه است و پنجشنبه ها حدود ۱۰ 
صبح پخش می شود. واحدی درباره اینکه 
تاکنون ۱۰۰ قسمت از آن به پخش رسیده 
است، توضیح داد: قرار است ۲۶ قسمت دیگر 
برای این برنامه ضبط کنم و به نظرم روستاهای 

ما ظرفیتی دارد که تا سال ها می توان چنین 
برنامه هایی را ادامه داد. روستاهای ما هر 
سال انگار زایش دارند و پدیده های مرتبط با 
روستاها به صورت مادی و فرهنگی تمام شدنی 
نیست. این مجری باسابقه با اشاره به اینکه 
در سفرهایش با خود چند دوربین عکاسی 
هم می برد، بیان کرد: من آدم فرصت طلبی 
هستم و همیشه ۲ تا ۳ دوربین همراهم دارم 
و در برخی مکان های گردشگری مصاحبه هم 
می گیرم. درواقع فکر می کنم بدون دوربینم 
نمی توانم زندگی کنم. وی که به تازگی به 
قزوین رفته بود درباره حضورش در این شهر 
و فضای کمرنگ تولیدات تلویزیونی در حوزه 
میراث فرهنگی کشورمان بیان کرد: من یکی 
از داوران جشنواره میراث فرهنگی در حوزه 
ویدیو کلیپ و گزارش های تلویزیونی بودم. 
اصولا رشته میراث فرهنگی خاص و تخصصی 
است و قرار نیست فیلم یا برنامه ای که درباره 
میراث فرهنگی می بینیم یک اثر داستانی مثل 
ژانرهای مختلف باشد البته می توان داستان 
را با این سوژه ها دخیل کرد و با گردشگری، 
میراث فرهنگی و صنایع دستی پیوند زد که در 
برخی آثار هم دیده ایم این کار انجام شده است 
مثل »فرش باد« یا »گبه« که چنین اتفاقی 

رخ داده است.
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 رئیس سازمان سینمایی کشور گفت: 
سیاست ها در این سازمان بر مبنای حمایت از 
استان ها طراحی شده و فضا برای فیلمسازی 
آماده است. محمد خزاعی افزود: به احیای 
سینمای بومی و استانی معتقدیم چراکه تنها 
راه برون رفت از شرایط کنونی، پوست اندازی 
سینما با نسل جدید است که در استان ها 
اتفاق می افتد چون اهتمام نسبت به مسائل 
ملی در استان ها بسیار جدی تر است. وی با 
بیان اینکه نخستین بار مجوز تهیه کنندگی 
استانی در حال صادرشدن است، بیان کرد: 
اگر قرار است فیلم سینمایی در استانی 
تولید شود در صورتی که همه شرایط اعم از 
فیلمنامه و موضوع مرتبط در همان استان 

صادر  تهیه کنندگی  مجوز  باشد  فراهم 
می شود. معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
ادامه داد: البته وضعیت زیرساخت ها در 
استان ها مناسب نیست و نسبت به رده بندی 
جهانی و کشورهای همسایه شرایط خوبی 
نداریم، چون دغدغه ای برای مسئولان ایجاد 
نشده یا مردم پیگیری نکرده اند. وی گفت: 
سال ها مسئولان سالن سینما را به عنوان 
اولویت قرار نداده اند، به سینما فقط برای 
نمایش فیلم نگاه کرده اند نه به کارکردهای 
اجتماعی، تخلیه روانی، آموزش و سایر موارد، 
در حالی که سینما به اندازه یک فضای سبز 
دارای اهمیت است. خزاعی افزود: سال 
گذشته بودجه ما در تولید فیلم سینمایی 
استان ها نزدیک به ۳۰۰ میلیارد ریال بود 
که سه فیلم تولید شد و از این میزان ۴۰ 
درصد در حوزه شهرستان ها بوده است. 
وی از تامین تجهیزات و امکانات برای دفاتر 
سینمای جوان نیز خبر داد و افزود: تا پایان 
دولت سیزدهم برنامه ریزی کرده بودیم؛ اما 
تا پایان امسال تمامی دفاتر سینمای جوان 
کشور براساس نیازهایی که اعلام کرده اند 
مجهز خواهند شد. رئیس سازمان سینمایی 

با مقایسه تعداد سالن های سینمای کشور 
نسبت به ۴۰ سال قبل اظهار داشت: زمان 
آغاز دولت سیزدهم ۵۷۰ سالن سینمایی در 
ایران داشتیم و در حوزه زیرساختی انقلابی 
در حال رقم خوردن است به طوری که در ۲ 
سال گذشته ۲۳۴  سالن سینما در کشور 
افتتاح شد و این تعداد تا پایان دولت به 
۴۳۰ سالن می رسد. وی عنوان کرد: در حال 
حاضر ۷۰ درصد بودجه سینمای جوان و 
۳۰ درصد بودجه مرکز گسترش سینمای 
مستند به میزان ۱۰۰ درصد در شهرستان ها 
هزینه می شود. خزاعی گفت: از نظر ما همه 
سینما تهران نیست چون معتقدیم جواهرها 
و فیروزه هایی در شهرستان ها هستند که 
نادیده گرفته  شده اند البته به این معنا نیست 
که می توانیم همه افراد را ببینیم یا مشکلات 
را حل کنیم بلکه حداقل این دغدغه را 
داریم که مشکلات را بشنویم و تا حد توان 
پیگیری و حل کنیم. وی تصریح کرد: همه 
ما دغدغه ای مشترک در شهرستان ها اما یک 
تفاوت داریم اینکه تلاش کردیم و شد که 
شاید در استان خراسان جنوبی هنوز محقق 
نشده است. رئیس سازمان سینمایی افزود: 

اینکه دغدغه فیلمسازان استان تولید فیلم 
سینمایی است آیا تاکنون فیلمنامه خوبی 
در این زمینه تهیه شده؟ لذا پیگیری، اهتمام 
و جدیت نیاز است. وی بیان کرد: برخی 
استان ها خواستار برگزاری رویدادهای ملی 
هستند و »جشن مِهر سینمای ایران« از 
سال بعد به صورت رقابتی برگزار می شود 
و برگزیدگان جشنواره به جشنواره ملی 
به  اشاره  با  خزاعی  یافت.  خواهند  راه 
پیگیری های انجام شده برای مسکن و 
بازنشستگی هنرمندان اظهار داشت: این 
موارد فرآیند زیادی در دولت دارد که دست 
ما نیست اما در حال پیگیری بوده و اقدامات 
خوبی رقم خورده است. وی ادامه داد: در 
شهرستان ها سینماسازی یا پردیس سازی 
توسط بخش خصوصی باید انجام شود چون 
در سازمان سینمایی هیچگونه اعتبار عمرانی 
نداریم و بیشتر اعتبارات در حوزه تامین 
تجهیزات است. معاون وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی افزود: از محل تسهیلات تبصره ۱۸ 
قول داده شده بودجه ۱۰ هزار میلیارد ریالی 
برای سازمان سینمایی مصوب شود که ۷۰ 

درصد این سهم در شهرستان ها خواهد بود.

رئیس سازمان سینمایی: 

سینمای استانی 
و بومی حمایت 
می شود

 »عطاران« رکوردهای 
فروش را می شکند؟

از  پس  یکسال  عطاران  رضا   
»انفرادی«، با فیلم جدید کیانوش عیاری 
به سینماها آمده و قرار است تا آخر سال 
هم با یک فیلم دیگر روی پرده سینماها 
باشد. به گزارش ایسنا، رضا عطاران 
تابستان سال گذشته مقابل دوربین 
کیانوش عیاری رفت تا این کارگردان 
۶ سال پس از »کاناپه« توقیف شده، 
»ویلای ساحلی« را بسازد. او در این 
فیلم یکبار دیگر پژمان جمشیدی را در 
کنار خود دارد و همین ترکیب سبب 
شده »ویلای ساحلی« یک فیلم کمدی 
تصور شود، در صورتی که اینطور نیست 
و کارگردانش آن را بیشتر یک فیلم با 
داستانی شیرین معرفی می کند. عطاران 
در دهه ۹۰، در بیش از ۲۰ فیلم سینمایی 
بازی کرده که از بین آن ها دو فیلم 
»روشن« و »شیشلیک« هنوز اکران 
نشده اند و از  دیروز ۱۵ آذرماه تازه ترین 
فیلم او در دهه ای جدید، راهی اکران 
شد. عطاران در سال ۱۳۹۹ با دو فیلم 
»روشن« به کارگردانی روح ا... حجازی و 
»شیشلیک« به کارگردانی محمدحسین 
مهدویان در جشنواره فجر حضور داشت 
که »روشن«، سیمرغ بلورین بهترین 
بازیگر نقش اول مرد را برایش به همراه 
داشت و قرار بود پس از چند سال وقفه 
و عبور از سد ممیزی ها در همین پاییز 
امسال اکران شود اما با توجه به پخش 
»ویلای ساحلی« این کار به تعویق افتاده 
است. علی سرتیپی، مدیرعامل دفتر 
پخش فیلمیران به »ایسنا« گفت: »فیلم 
»روشن« پس از جشنواره فجر راهی 
سینماها خواهد شد.« اگرچه تکلیف 
یکی از فیلم های اکران نشده عطاران 
مشخص شده، اما »شیشلیک« هنوز 
سرنوشت روشنی برای اکران ندارد و 
این ساخته مهدویان پس از رونمایی در 
سی ونهمین جشنواره فیلم فجر به محاق 
توقیف رفته و در پیچ و خم گرفتن مجوز 
مانده است. علاوه بر این ها، از حدود یکماه 
قبل عطاران سریال »دفتر یادداشت« را 
در شبکه نمایش خانگی در حال پخش 
دارد و مدتی است که سریال قدیمی 
»کوچه اقاقیا« نیز با بازی او پس از ۲۰ 
سال از تلویزیون بازپخش می شود. این 
بازیگر احتمالا همکاری دیگری را هم 
با کیانوش عیاری برای بازی در یک 

مینی سریال خواهد داشت.

 یک دیپلمات ارشد ارمنستان گفت که بازگشایی مرز 
ارمنستان با ترکیه بسیار مهم است و امیدوار است این گام 
ملموس در آینده نزدیک برداشته شود. معاون وزارت امور 
خارجه ارمنستان ابراز امیدواری کرد که در آینده نزدیک مرز 
ارمنستان و ترکیه برای اتباع کشورهای ثالث و افراد دارای 
گذرنامه دیپلماتیک بازگشایی شود. به گزارش خبرگزاری 
»آرکا«، »مناتساکان صفریان« معاون وزارت امور خارجه 
ارمنستان طی نشستی در شهر »ایروان« پایتخت ارمنستان 

گفت: بازشدن مرز ارمنستان و ترکیه بسیار مهم است. ترکیه 
در سال ۱۹۹۳ مرز مشترک خود را  با ارمنستان به نشانه 
همبستگی با جمهوری آذربایجان بر سر منطقه قره باغ، بست. 
روابط ترکیه و ارمنستان به دلیل کشتار ارامنه در جنگ جهانی 
اول در امپراتوری عثمانی تیره شده؛ جنایاتی که ارمنستان 
اصرار دارد نسل کشی است. ترکیه به شدت برچسب نسل کشی 
را رد می کند. این دیپلمات ارشد ارمنستان افزود: »امیدوارم 
این گام ملموس در آینده نزدیک در این راستا برداشته شود.« 

ارمنستان در حال گفت وگو با ترکیه است. پیش از این امکان  
چنین گفت وگوی فعالی بین دو کشور وجود نداشت. »نیکول 
پاشینیان« نخست وزیر ارمنستان در نوامبر سالجاری، 
عادی سازی روابط ارمنستان و ترکیه را مهمترین عامل در 
توسعه صلح آمیز قفقاز جنوبی توصیف کرد. پاشینیان در 
سخنرانی در نشست اخیر »سازمان امنیت و همکاری اروپا« 
در ایروان گفت: »چشم انداز راهبردی برای ایجاد فضای توسعه 

صلح آمیز در قفقاز جنوبی فراهم شده است.«

 وزارت خارجه انگلیس اعلام کرد که تحریم های جدیدی 
را علیه افراد و نهادهایی اعمال خواهد کرد که به »ماشین 
جنگی روسیه در اوکراین« کمک می کنند. به گزارش مهر 
به نقل از تاس، وزارت خارجه انگلیس خبر داد که انگلیس 
تحریم هایی را علیه افراد و شرکت های خارجی صادرکننده 
تجهیزات و قطعاتی که می تواند برای ابزار نظامی به روسیه 
استفاده شود، اعمال خواهد کرد. در این بیانیه آمده است: 
»بریتانیا تأمین کنندگان نظامی را از طریق مجموعه 

تحریم هایی هدف قرار خواهد داد که ماشین جنگی 
پوتین )ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه( پشتیبانی 
می کنند. تامین کنندگان خارجی صادرکننده تجهیزات 
و قطعات به روسیه در میان ده ها فرد و گروهی هستند که 
تحریم می شوند.« بیانیه وزارت خارجه انگلیس همچنین 
تأکید می کند که »هدف این تحریم ها محروم کردن روسیه 
از منابع مورد نیاز برای عملیات نظامی ویژه در اوکراین 
است.« ضدحملات ارتش اوکراین که از ماه ها پیش مقامات 

و رسانه های غربی و اوکراینی با آب وتاب فراوان وعده آن 
را داده بودند، سرانجام ۴ ژوئن )۱۴ خرداد( بی سروصدا 
و بدون اعلام رسمی در محورهای مختلف آغاز شد و بنا 
بر گزارش ها، نیروهای اوکراینی نه تنها تاکنون موفق به 
شکست خطوط دفاعی ارتش روسیه و پیشروی چشمگیری 
نشده اند، بلکه حجم زیادی از تجهیزات نظامی مدرن 
اهدایی غربی ها نیز در این ضدحملات نابود شده یا سالم به 

تصرف نیروهای ارتش روسیه درآمده است.

ارمنستان: 

بازگشایی مرز با ترکیه بسیار مهم است

تحریم های جدید انگلیس علیه روسیه 

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

جوبایدن: 
 به خاطر ترامپ در انتخابات 

2024 نامزد شدم
 رئیس جمهور آمریکا عنوان کرده که شاید اگر دونالد 
ترامپ در انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۴ حضور نداشت، 
او هم در این رقابت نامزد نمی شد. جوبایدن رئیس جمهور 
آمریکا در اظهاراتی گفته که به خاطر حضور دونالد ترامپ 
رئیس جمهور سابق در رقابت های ریاست جمهوری این 
کشور برای بار دیگر نامزد شده است، چرا که معتقد است با 
حضور ترامپ دموکراسی این کشور به طور جدی در خطر 
خواهد بود. به گزارش »اسکای نیوز« بایدن ضمن اشاره به 
حضور ترامپ در رقابت های ریاست جمهوری عنوان کرد که 
دموکراسی در سال ۲۰۲۴ در خطر خواهد بود زیرا ترامپ 
قصد تخریب نهادهای دموکراتیک را در این کشور دارد. 
وی اظهار کرده که اگر دونالد ترامپ در رقابت برای ورود 
به کاخ سفید در سال ۲۰۲۴ حضور نداشت معلوم نبود که 
او هم مجددا نامزد انتخابات ریاست جمهوری شود. بایدن 
در جریان یک رویداد انتخاباتی برای جمع آوری کمک های 
مالی در حومه بوستون این اظهارات را مطرح کرد و در مورد 
خطرات بازگشت ترامپ به کاخ سفید به هوادارانش هشدار 
داد و عنوان کرد که ترامپ خود را فردی معرفی می کند 
که می خواهد انتقام هوادارانش را با پیروزی در انتخابات 
سال آینده بگیرد و قول داده است که در صورت پیروزی 
در انتخابات، افرادی را که آنها را »موجودات موذی« در 
کشور می نامد، نابود کند. بایدن ضمن اعلام اینکه اکنون 
دیگر از رقابت های ریاست جمهوری کنار نمی رود، عنوان 
کرد که اجازه نمی دهد ترامپ برنده انتخابات سال ۲۰۲۴ 
آمریکا شود. بایدن گفته حتی اگر ترامپ هم از رقابت های 
انتخاباتی کنار رود، او همچنان در این رقابت ها باقی خواهد 
ماند. اظهارات رئیس جمهور آمریکا در حالی بیان می شود 
که دونالد ترامپ به عنوان نامزد پیشتاز حزب جمهوری خواه 
وی را »ویران کننده دموکراسی« نامیده و مدعی شده است 
که جو بایدن بدترین و فاسدترین رئیس جمهوری است که 
آمریکا در طی تاریخ به خود دیده است. هر دو نامزد حزب 
دموکرات و جمهوری خواه آمریکا یکدیگر را برای دموکراسی 
این کشور مخرب دانسته و هر یک از آنها، خود را متعهد به 
حذف دیگری در جریان انتخابات ریاست جمهوری سال 

آینده کرده است.

استقبال گرم امارات از ولادیمیر پوتین کوتــــاه

 ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه در 
میان استقبال گرم دولت امارات وارد ابوظبی 
شد. جت های تیم آکروباتیک الفورسان 
)شوالیه( نیروی هوایی امارات متحده عربی 
هنگام ورود پوتین به امارات، آسمان ابوظبی را 
با رنگ های پرچم روسیه رنگ آمیزی کردند. 
رئیس جمهور روسیه در فرودگاه مورد استقبال 
وزیر خارجه امارات قرار گرفت. پوتین در دیدار 
با بن زائد، رئیس امارات متحده عربی گفت که 
روابط روسیه و امارات به سطح بی سابقه ای 
بالا رفته است. او امارات را شریک تجاری 
اصلی روسیه در جهان عرب خواند و گفت: 
معاملات تجاری بین روسیه و امارات در سال 
گذشته ۶۷.۶ درصد افزایش یافته است، امسال 
پتانسیل بیشتر است. پوتین ابراز امیدواری 
کرد که محمد بن زاید آل نهیان، رئیس امارات 
در نشست بریکس در کازان در پاییز ۲۰۲۴ 
شرکت کند. پوتین افزود: امروز، به لطف 
موقعیت شما، روابط ما به سطح بی سابقه ای 
رسیده است. من و شما دائما در تماس هستیم 
و همکاران ما دائما با یکدیگر کار می کنند و 
در واقع امارات متحده عربی شریک تجاری 
اصلی روسیه در جهان عرب است. پوتین 

در دیدار با محمد بن زاید آل نهیان، رئیس  
امارات گفت: در این دیدار در مورد مناقشه 
فلسطین و اسرائیل گفت وگو خواهد شد و 
همچنین در مورد بحران اوکراین اطلاع رسانی 
خواهد شد. پوتین از رئیس  امارات به خاطر 
فراهم کردن مکانی برای ساخت کلیسای 
ارتدکس تشکر کرد . محمد بن زاید آل نهیان 
نیز از نقش ولادیمیر پوتین در تقویت روابط 
بین دو کشور قدردانی کرد و بیان داشت: در 
سال های اخیر روابط بین کشورهای ما به طور 

فعال در زمینه های مختلف توسعه یافته است. 
من از نقش موثر شخصی شما در تقویت 
روابط دوجانبه قدردانی می کنم. در این راستا 
می خواهم بگویم که امارات بزرگترین شریک 
تجاری روسیه و بزرگترین سرمایه گذار 
در بین کشورهای عربی است.  وی با بیان 
اینکه در سال ۲۰۲۲، تجارت غیرنفتی بین 
دو کشور تقریبا ۱۰۹ درصد افزایش یافت، 
افزود: این جهش بی سابقه از ماهیت ویژه 
روابط بین دو کشور حکایت دارد. امارات 

متحده عربی انتظار دارد به توسعه همکاری با 
روسیه در زمینه انرژی، پروژه های زیربنایی و 
فناوری های پیشرفته ادامه دهد. رئیس جمهور 
روسیه قرار است پس از امارات، راهی عربستان 
شود. موضوعات نفت و اوپک پلاس، جنگ 
در اوکراین و خاورمیانه از محورهای اصلی 
گفتگوهای او عنوان شده است. کرملین 
»تقویت روابط نظامی و اقتصادی« را از اهداف 

این سفر اعلام کرده است.
  اسکورت هواپیمای پوتین

وزارت دفاع روسیه ویدئویی از اسکورت 
هواپیمای پوتین توسط چهار جنگنده 
سوخو۳۵- مجهز به موشک هوا به هوا 
تا فرودگاه امارات منتشر کرد. دیمیتری 
گفت:  کرملین  سخنگوی  پسکوف، 
جنگنده های Su-۳۵S هواپیمای پوتین 
را در طول پرواز به ابوظبی همراهی 
هواپیمای  اسکورت  برای  می کردند. 
ریاست جمهوری مجوزهای ویژه ای از 
کشورهایی که پرواز بر فراز آنها انجام 
شد اخذ شد. دبیر مطبوعاتی ریاست 
جمهوری اضافه کرد: کرملین از همکاری 

آنها سپاسگزار است.

 سخنگوی کرملین:
 کاهش کمک های غرب اوکراین را 

راضی به مذاکره نمی کند
 دیمیتری پسکوف، سخنگوی کرملین گفت: کاهش 
کمک های غربی به اوکراین تاثیری بر تمایل کی یف برای 
گفت وگو نمی گذارد چون اوکراین هنوز گفت وگو با روسیه 
را رد می کند. سخنگوی کرملین افزود: کاهش کمک های 
غربی به اوکراین اصلا ربطی به تمایل این کشور در گفت وگو 
با مسکو ندارد. چون کی یف همچنان چنین اقدامی را رد 
می کند. به نقل از اسپوتنیک، سخنگوی کرملین ادامه داد، 
برای روسیه مهمترین مساله دستیابی به اهدافش است. 
دولت مسکو ترجیح می دهد که به این اهداف از طریق 
ابزارهای سیاسی و دیپلماتیک دست پیدا کند و زمانی که 
غرب و اوکراینی ها این روش ها را رد کنند، حملات روسیه 
ادامه می یابد. ماریا زاخارووا، ادامه داد: اظهارات ناتو درباره 
ضرورت جلوگیری از یک درگیری مستقیم با روسیه با 
هدف تحت تاثیر قرار دادن سران کشورهای عضو پیش از 

رای گیری است. 

 وزیر دفاع آلمان:
 اوکراین متحد ما نیست

 وزیر دفاع آلمان در واکنش به انتقاد دولت ولودیمیر 
تاکید کرد که  برلین  نظامی  از کمک های  زلنسکی 
کشورش متحد اوکراین نیست. به گزارش ایسنا، بوریس 
پیستوریوس، وزیر دفاع آلمانبیان داشت که کشورش 
به رغم پشتیبانی های نظامی و مالی برلین از کی یف، اوکراین 
را یکی از متحدان خود قلمداد نمی کند. پیستوریوس در 
مصاحبه با شبکه تلویزیونی »زد.د.اف« آلمان به اظهارنظر 
درباره ادعای کی یف مبنی بر اینکه برلین کمک نظامی 
کافی به اوکراین عرضه نمی کند، پرداخت. پیستوریوس 
ابتدا اظهارکرد: آلمان هم اکنون بعد از ایالات متحده 
آمریکا بیشترین کمک های نظامی را به اوکراین ارسال 
کرده است. وزیر دفاع آلمان در ادامه این مصاحبه با این 
پرسش مواجه شد که آیا کشورهای غربی واقعا نمی توانند 
با روسیه متقابلا بجنگند؟ پاسخ داد: »در درجه اول، ما 
متحد اوکراین نیستیم. یعنی ما در وضعیتی نیستیم که 
ملزم به مداخله در چارچوب ائتلاف برای اوکراین باشیم. 
پیستوریوس خاطرنشان کرد که علاوه بر آن، صنعت نظامی 
آلمان نمی تواند اسلحه و مهمات را با سرعت لازم به اوکراین 
برساند. وزیر دفاع آلمان متذکر شد، این امکان وجود ندارد 
که تا مدت نامحدودی بر این وضعیت تأثیر بگذاریم. وزیر 
دفاع آلمان اظهار داشت: پیش بینی روند بعدی جنگ 
در اوکراین دشوار است. نارضایتی عمومی اروپایی ها از 
صرف بیش از حد بودجه هایشان برای حمایت از اوکراین 
در حال افزایش است. در مقابل محبوبیت آن دسته از 
احزاب سیاسی که بتوانند یک مسیر جایگزین مناسب را 
در پیش گرفته و از حمایت از کی یف امتناع کنند نیز در 

حال افزایش است.

 نمایش های جدید در ایران شهر
 چهار نمایش »توافق نامه« به کارگردانی کورش سلیمانی، 
»خانم آقای جورج کلونی« به کارگردانی مونا صوفی، 
»بهار پراگ« به کارگردانی آرش سنجابی و »همکارها« به 
کارگردانی پریسا محمدی آذر و دیماه سالجاری در تماشاخانه  
ایران شهر به صحنه خواهند رفت. »توافق نامه« نوشته  فیلیپ 
کلودل ، ترجمه  شهلا حائری  و به کارگردانی کورش سلیمانی 
و با بازی )به ترتیب حضور در صحنه( بهنام تشکر، کورش 
سلیمانی  و رامین  ناصر نصیر از روز چهارشنبه ۲۲ آذرماه 
ساعت ۲۰ اجراهای خود را در سالن ناظرزاده   کرمانی آغاز 
می کند. بر اساس این گزارش نمایش »بهار پراگ« به 
نویسندگی و کارگردانی آرش سنجابی و با بازی )به ترتیب 
حضور در صحنه( مهناز افتاده نیا، آوا گنجی، سوگند صدیقی، 
پویا امینی، رها حاجی زینل، راد پورجبار، مهرداد آبجار، میثم 
نیکخواه، نسیم اسدپور، آرش سلیمانی  از روز چهارشنبه ۲۲ 
آذر ساعت ۱۸ در سالن ناظرزاده  کرمانی به صحنه خواهد 
رفت. سالن استاد سمندریان تماشاخانه  ایران شهر نیز میزبان 
دو نمایش »خانم آقای جورج کلونی« نوشته  متین ایزدی به 
کارگردانی مونا صوفی و »همکارها« نوشته  جان هاج، ترجمه  
معین محب علیان و کارگردانی پریسا محمدی خواهد بود. 
نمایش »خانم آقای جورج کلونی« با بازی بهنام شرفی، میترا 
رفیع، نفس بازغی، ماهان  عبدی، مونا صوفی، الکس  مرام 
از دوشنبه ۲۷ آذرماه ساعت ۲۰و۱۵ و نمایش »همکارها« 
با بازی رامین سیار دشتی، محمدصادق ملک، وحید نفر، 
ریحانه سلامت، محمد نیازی، سحر واثق، سیامک ادیب، 
مصطفی احدی، شهرام آذر مهر، حمید باهوش، آذین فهیمی، 
نگین بخشی پور، بهرام شادانفر، علیرضا امیر یزدگرد، مهران 
مرادی، سجاد شاه قلی، محمدجواد عارف اصیل، سوزان 
عمرانی، علی کرمانی از چهارشنبه ۲۲ آذرماه و در ساعت 
۱۸ اجرا خواهند شد. »مدرسه دلقک ها« به نویسندگی و 
کارگردانی نیما مظاهری و تهیه کنندگی کاظم دانشی از ۱۵ 
الی ۳۰ آذر ساعت ۲۱ در سالن ۲ عمارت ارغوان برای بار دوم 
به روی صحنه می رود. هادی تسلیمی، روزبه مرادی، شهرزاد 
سرخی، سینا غفاری، کیمیا کرمانیان، فاطیما فاراب، هدی 
احمدی، بردیا باقری، ملیکا پریشانی، صادق جباری، حسین 
دارابی، موژان ریحانی، علیرضا کرمانی، ریحانه ملارضا، مهدی 
معزی، حسین قاسمی معبود، ثمین مقدسی، پرهام نوائی و 
نیما مظاهری بازیگران دور دوم نمایش »مدرسه دلقک ها« 
هستند. از دیگر عوامل نمایش مدرسه  دلقک ها )دور دوم( 
می توان از: سرمایه گذار و مدیر تولید: فرنوش محمودی، 
: فائزه شاهی، طراح گریم: بهنام  برنامه ریز و مدیر اجرا
معیریان، گرافیست و طراح پوستر: سینا افشار، منشی صحنه 
و اپراتور نور و اپراتور صدا: مائده شاهی، همیار کارگردان و 
انتخاب موسیقی: ثمین مقدسی، همیار صحنه: مارال شاهی، 
اقلام تبلیغات و تیزر: بهروز داوری، طراح نور و صحنه: نیما 

مظاهری و مدیر روابط عمومی: اصر ارباب نام  برد.

اقبال واحدی:

  بدون دوربینم نمی توانم زندگی کنم


